



التاريخ : ١٩٠ / ١٤٠٤ / ٤٠٤٠
الرقم : ٧٠٤٠ / ٧٠٤٠ / ٧٠٤٠

قرار رقم ()

استند الاطلاع على :-

- المرسوم الصادر في 1979/1/7 في شأن اختصاصات وزارة التربية.
- نظام الإشراف على التعليم الخاص الذي اقره المجلس الأعلى عام 1959.
- القرار الوزاري 67/46601 الصادر بتاريخ 67/5/16 بشأن نظام التعليم الخاص وتعديلاته.
- التعهد المقدم من الممثل القانوني للمدرسة بشأن الصحة المدرسية.
- متطلبات تجديد ترخيص المدرسة.

(الفسرد)

- صلاة أولى: يجند الترخيص الممنوح للسيدة / هفد إبراهيم القطيبي .
بفتح مدرسة خاصة ذات نظام أجنبي تحت اسم مدرسة / الكويت للتعليم الخاصة .
على مقرها السكان بمنطقة جليب الشيوخ قطعة (1) قسيمة (900092) ملك / وزارة التربية / مبنى مدرسة /
العضوية الابتدائية - بنات الحكومية / سابقا / الرقم المدني للجهة: (35000159) .
- صلاة ثالثة: يشمل هذا الترخيص على جميع المراحل الدراسية .
- صلاة ثالثة: يسري هذا الترخيص اعتبارا من 2022/9/1 وينتهي في 2025/8/31 .
- صلاة رابعة: لا يجوز إجراء أية إضافات أو تعديلات على المبنى المدرسي أو إضافة أو إلغاء مراحل دراسية أثناء سريان الترخيص إلا بعد الحصول على موافقة الوزارة المسبقة على ذلك .
- صلاة خامسة: يلتزم المرخص له بالرسوم والمصروفات الدراسية والأجور التي تقرها وزارة التربية ولا يجوز تعديل عليها بأي شكل كان إلا بعد الحصول على موافقة الوزارة .
- صلاة سابعة: للوزارة الحق في إلغاء الترخيص حال مخالفة المرخص له للأنظمة والقرارات الصادرة عنها فورا دون ادنى مسئولية على الوزارة أو المطالبة بأي تعويضات .
- صلاة ثامنة: يلتزم المرخص له بمراجعة الإدارة العامة للتعليم الخاص بصفه يومية لاستلام كفاية المرسلات والإخطارات والقرارات والنشرات وتعتبر جميع المكاتبات والإنذارات والإعلانات القضائية للوجهة البية صحيحة ونافذة في حقه ويمتابة إعلان قانوني سليم .
- صلاة تاسعة: يعمل بهذا القرار اعتبارا من تاريخ سريانه وعلى جهات الاختصاص العلم والعمل بموجبه .

الوكيل المساعد للتعليم الخاص والتربوي

الوكيل المساعد للتعليم الخاص والتربوي
د. عبد المحسن هادي الجديدة



10000

10000

10000

10000

10000

10000

نسخة لكل من :-
مكتب الوكيل المساعد للتعليم الخاص والتربوي
مكتب مدير عام الوزارة المساعد للتعليم الخاص
الهيئة العامة للتقوى والتعليمات
الهيئة العامة للتعليمات الاجتماعية
مركز دعم التعليم الخاص والتربوي
الهيئة العامة للتعليمات والتربية
إدارة تنظيم الشؤون
إدارة الشؤون التعليمية
إدارة الشؤون القانونية والإدارية
إدارة الاستشارات والتدريب
قسم الشؤون القانونية

التربية



مركز الديوان للترجمة والطباعة والتصوير Al-Diwan Translation Center

مترجمون محلفون ومعتمدون من قبل جميع الوزارات والسفارات هي الدولة ويكافئه اللغات العالمية
SWORN TRANSLATORS SPECIALIZED IN ALL APPROVED LANGUAGES AUTHORIZED BY ALL EMBASSIES & MINISTRIES

Ministry of education

Office of assistant under secretary

Of private and qualitative education

Date: 19/7/2022

No.: 747377 AO

Decree no.

After studying the following:

- Decree issued in 7/1/1979 about the ministry of education specialities
- Supervising system for private education that was issued by the high council in 1959.
- Ministerial decree no. 67/46601, issued in 16/5/67 about the private education and its amendments.
- The obligation of the legal representative of the school about school health.
- The requirements of renewing the school license.

Decree

Article 1: renewing the license granted to Miss. Hend Ibrahim Alqutemy to open private school with foreign system un the name: Kuwait Indian school.

In the building located in the area of Galeeb Alshyokh, block 1, plot 900098, owned by the ministry of education, building of the school named: Aladalya primary school- governmental Girls school/ previously- authority civil no.: 35000159

Article 2: this license includes all educational degrees.

Article 3: this license is effective from 1/9/20200 and expire on 31/8/2025

Article 4: changing, or adding anything in the schooling building, adding or canceling any educational degrees within the period of this license is prohibited without the prior approval of the ministry.



ج. غرناطة	المراقب	كيسان	ج. النزهة	ج. الخالدية	ج. الشاميه	ج. التوفيق	حولي
24864644	22462020	24816060	22531818	24926388	22598966	25240565	22644644



مركز الديوان للترجمة والطباعة والتصوير Al-Diwan Translation Center

مترجمون محلفون ومعتمدون من قبل جميع الوزارات والسفارات في الدولة ويكافئ اللغات العالمية
SWORN TRANSLATORS SPECIALIZED IN ALL APPROVED LANGUAGES AUTHORIZED BY ALL EMBASSIES & MINISTRIES

Article 5: the license holder is obliged to follow the fees and educational charges decreed by the ministry of education and shall not change it in anyway without the ministry approval.

Article 6: the ministry has the right to cancel the license if the holder violated rules or regulations issued by the ministry promptly without any responsibility on the ministry of claiming any compensations.

Article 7: the license holder is obliged to checking with private education department daily to receive all mails, notifications, decrees and posts, and all mails, warrants and judicial announcements directed to him is considered valid and effective and act as legal announcement.

Article 8: work in accordance to this decree starting from the date of its effectiveness, and all related authorities shall work according to it.

Assistant undersecretary of private and qualitative education

Sign and stamp



ج. شرناطة	المرقاب	كيفان	ج. النزهة	ج. الخالدية	ج. الشاميه	ج. الزهراء	حولي
24864644	22462020	24816060	22531818	24926388	22598966	25240565	22644644